

Circular No. (39) 2021

تعميم رقم (39) لسنة 2021

Date: 14 December 2021

التاريخ: 14 ديسمبر 2021

To All Healthcare Professionals

إلى جميع مزاولي المهن الصحية

Sub: Introducing a resident doctor's license

الموضوع: إستحداث ترخيص طبيب مقيم

The National Health Regulatory Authority announces the introduction of a new license category for physicians under the title "Resident doctor" in the different specialties for the following categories:

تعلن الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية عن إستحداث تصنيف جديد للأطباء تحت مسمى طبيب مقيم للتخصصات المختلفة وذلك للفئات التالية :

1. Bahraini doctors in Arab or Saudi Board training programs after one year from passing part 1 exam.
2. Bahraini Doctors with at least five years of continuous work experience in a government hospital in the kingdom of Bahrain in one of the specialties.
3. Bahraini Doctors with recognized degrees in tier 3. Professionals wishing to change their classification based on the above criteria, may apply through the website

1. الأطباء البحرينيون المتدربون في برنامج البورد العربي أو السعودي بعد سنة من اجتيازهم إمتحان الجزء الأول منه.
2. الأطباء البحرينيون ذو خبرة لا تقل عن خمس سنوات عمل متصلة في مستشفى تدريبي في مملكة البحرين في إحدى التخصصات.
3. الحاصلين على مؤهل معترف به في مستوى " tier 3 ". يمكن للراغبين في تغيير تصنيفهم التقدم بالطلب عبر الموقع الإلكتروني

www.mehan.nhra.bh

www.mehan.nhra.bh

and create a new account and a new password to complete the application.

واستحداث حساب جديد وكلمة مرور جديدة لاستكمال الطلب.

Your cooperation is highly appreciated in improving healthcare in the kingdom of Bahrain.

شاكرين لكم تعاونكم للإرتقاء بالخدمات الصحية في مملكة البحرين.



الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي